
Obec Stružnice 
Zastupitelstvo obce Stružnice 

 
Zápis z 4. zasedání zastupitelstva obce Stružnice 

konaného dne 6. března 2023 
 

Přítomní zastupitelé: Blažek Zdenek, Buriánek Martin, Ing. Habartová Monika, Kopp Jiří, Kučerová  
                                  Kateřina, Otčenášek Jan 
 
Nepřítomní zastupitelé: Brejchová Darja, Benedikt Petr, Ing. Mrnka David - omluveni 
 
Hosté: viz Prezenční listina veřejnosti 
 
Úvod 
Starostka Ing. Monika Habartová přivítala všechny přítomné (viz prezenční 
listina zastupitelů a hostů) a zahájila na základě zákona 128/2000 Sb. o 
obcích, § 91, 4. zasedání Zastupitelstva obce Stružnice volebního období 
2022–2026. Konstatovala, že je pondělí 6. března 2023, 17:01 hodin, 
zasedání zastupitelstva je zahájeno. Zasedání bylo řádně svoláno, informace 
byla zveřejněna na úřední desce a na elektronické úřední desce OÚ 
Stružnice. 
Předsedající oznámila, že je přítomna nadpoloviční většina členů 
zastupitelstva, podle prezenční listiny je přítomno 6 členů zastupitelstva (z 
celkového počtu 9 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. Předsedající připomněla, že je z veřejných jednání 
pořizován záznam pomocí technických prostředků. Tento záznam pro interní 
potřebu zastupitelstva nenahrazuje zápis, účelem je odstranění případných 
sporů o použité formulace řečníků. 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Podle platného jednacího řádu určila předsedající ověřovatele zápisu 4. 
jednání zastupitelstva paní Kateřinu Kučerovou a pana Martina Buriánka.  
Zapisovatelkou pro toto zasedání zastupitelstva obce určila předsedající 
paní Janu Zelenkovou. 
 

Schválení programu zastupitelstva 
Předsedající předložila návrh programu 4. zasedání ZO v podobě, v jaké 
byl zveřejněn: 
 1. Kontrola usnesení zastupitelstva obce 
 2. Činnost výborů 
 3. Rozpočtové opatření   
 4. Informace o inventurách 
 5. Veřejnoprávní smlouvy 



  6. Agenda ZŠ a MŠ 
  7. Změna územního plánu – projednání žádostí od občanů 
  8. Nakládání s pozemky a nemovitostmi obce, prodeje, pronájmy, věcná 
      břemena 
  9. Různé, informace OÚ 
10. Diskuze, podněty zastupitelů a občanů 
 
Předsedající vyzvala zastupitele, mají-li návrhy k doplnění nebo úpravě 
programu zastupitelstva.  
 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje program 4. Zasedání zastupitelstva obce. (číslo usnesení 
2023-04-1) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0     
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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1. Kontrola usnesení zastupitelstva obce 
Starostka seznámila zastupitele s plněním usnesení z 3. zasedání 
zastupitelstva obce ze dne 19. 12. 2022. 
Č. usn. 2022-03-9 – splněno 
Č. usn. 2022-03-13 – nesplněno, zatím neproběhlo výběrové řízení,  
                                   které bylo zadáno firmě EFOS 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO bere na vědomí informaci starostky o plnění usnesení z 3. Zasedání 
zastupitelstva obce. (číslo usnesení 2023-04-2) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6 
Proti: 0     
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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2. Činnost výborů 
Starostka vyzvala předsedy všech výborů, aby informovali o činnosti svých 
výborů. 
Výbor kontrolní (předseda Kateřina Kučerová) – sešli se, kontrolovali plnění 
usnesení a nově uzavřené smlouvy. Doporučují upravit podmínky pro 
poskytování finančních příspěvků od obce a cenu za pronájem pozemků. 
Výbor finanční (předseda Jan Otčenášek) – nesešli se. 
Výbor pro sport, kulturu a sociální věci (předsedkyně Darja Brejchová) - (za 
předsedkyni Darju Brejchovou informace podala starostka) - sešli se, řešili 
přípravu Vavřinecké pouti, Dětského dne a dalších akcí.  
Výbor pro rozvoj, výstavbu, pozemky a životní prostředí (předseda Zdenek  
Blažek) – sešli se v lednu, kdy řešili stávající nájemní smlouvy v obecních 
bytech a spolu s finančním výborem navrhli změny. Dále se sešli v únoru, 
řešili parkování u ZŠ v Jezvém a změny v územním plánu obce.  
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO bere na vědomí informace předsedů kontrolního výboru, finančního 
výboru, výboru pro rozvoj, výstavbu, pozemky a životní prostředí a 
informace starostky za výbor pro sport, kulturu a sociální věci o činnosti 
těchto výborů. (číslo usnesení 2023-04-3) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6   
Proti: 0       
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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3. Rozpočtové opatření  
Starostka obce seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 1/2023: 
příjmy 389 200,- Kč, výdaje 336 000,- Kč a financování 53 200,- Kč.  
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č.1/2023: příjmy ve výši 389 200,- 
Kč, výdaje ve výši 336 000,- Kč a financování ve výši 53 200,- Kč.  
(číslo usnesení 2023-04-4) 
 



Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0      
Zdrželi se: 0    
Usnesení bylo schváleno. 
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4. Informace o inventurách 
Předsedající informovala, že inventury proběhly dle plánu inventur. Zahájeny 
byly 19. 12. 2022, ukončeny byly 18. 1. 2023. Inventarizace proběhla řádně, 
podklady byly správně připraveny a ověřeny na skutečnost.  
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO bere na vědomí informaci starostky o provedených inventurách dle plánu 
inventur na rok 2022. (číslo usnesení 2023-04-5) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo/nebylo schváleno.  
 
Dále předsedající předložila seznam majetku navržený na vyřazení, jedná 
se o:  
 

Trampolínu z MŠ, 3 stany, notebook HP proBook, křovinořez OM 753 T, 
vysokotlaký čistič, nůžky na větve, přilbu KALISz, obuv VESUV, hadice C. 

Majetek je zastaralý, rozbitý a neopravitelný.  
Paní Kučerová navrhuje vyřadit ještě plynový kotel v č. p. 57 v Jezvém. 
Starostka uvedla, že kotel nechá zkontrolovat a pak se případně vyřadí. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje vyřazení majetku z majetku Obce Stružnice dle předloženého 
seznamu. (číslo usnesení 2023-04-6)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6   
Proti: 0      
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
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5. Veřejnoprávní smlouvy 
Do programu jednání zastupitelstva jsou zařazeny návrhy veřejnoprávních 
smluv o individuální dotaci z rozpočtu obce. Tyto dotace byly schváleny 
zastupitelstvem obce na 2. zasedání ZO dne 21. 11. 2022 a jsou zahrnuty ve 
schváleném rozpočtu obce na rok 2023: 
 
Římskokatolická farnost Jezvé,  TJ Dynamo Stružnice, 
z. s., Sh ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Jezvé, Sportovní klub Kanoistika 
Česká Lípa, z. s., Myslivecký spolek Radečský vrch 

 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. 1/2023 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu obce Stružnice ve výši 20 000,- Kč Římskokatolické farnosti 
Jezvé dle žádosti o poskytnutí dotace. (číslo usnesení 2023-04-7)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0     
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. 2/2023 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu obce Stružnice ve výši 40 000,- Kč paní dle 
žádosti o poskytnutí dotace. (číslo usnesení 2023-04-8)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6       
Proti: 0       
Zdrželi se: 0   
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. 3/2023 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu obce Stružnice ve výši 70 000,- Kč TJ Dynamu Stružnice, z. s. 
dle žádosti o poskytnutí dotace. (číslo usnesení 2023-04-9)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0     
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 



 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. 4/2023 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu obce Stružnice ve výši 25 000,- Kč Sh ČMS – Sboru 
dobrovolných hasičů Jezvé dle žádosti o poskytnutí dotace. (číslo usnesení 
2023-04-10)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0       
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. 5/2023 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu obce Stružnice ve výši 30 000,- Kč Sportovnímu klubu 
Kanoistika Česká Lípa, z. s. dle žádosti o poskytnutí dotace.  
(číslo usnesení 2023-04-11)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6       
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Myslivecký spolek Radečský vrch podal dne 30. 1. 2023 žádost o změnu 
předmětu dotace. Starostka přečetla celou žádost. 
 
Dále uvedla, že není možné změnit předmět žádosti po schválení této 
žádosti, a tak navrhuje poskytnout již schválenou dotaci dle žádosti o 
dotaci. Pokud Myslivecký spolek dotaci pro rok 2023 chce, musí splnit 
podmínky. Pokud je nesplní, musí opět vrátit dotaci. Starostka doporučuje 
spolku, aby při příští žádosti o dotaci udali jiný předmět žádosti, pro spolek 
splnitelný. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy č. 6/2023 o poskytnutí dotace 
z rozpočtu obce Stružnice ve výši 15 000,- Kč Mysliveckému spolku 
Radečský vrch dle žádosti o poskytnutí dotace. (číslo usnesení 2023-04-12)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 



 
Dále bylo schváleno 5 finančních darů z rozpočtu obce pro: Český svaz 
rybářů v Žandově, paní – Bořetínský mač, Český svaz 
ochránců přírody Cygnus, zastoupený paní  Český svaz 
biatlonu, Klub biatlonu Manušice, – úklid Ploučnice. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy č. 1/2023 o poskytnutí finančního 
daru z rozpočtu obce Stružnice ve výši 3 000,- Kč Českému rybářskému 
svazu v Žandově, z. s. dle žádosti o poskytnutí daru. (číslo usnesení 2023-
04-13)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy č. 2/2023 o poskytnutí finančního 
daru z rozpočtu obce Stružnice ve výši 2 000,- Kč paní 
dle žádosti o poskytnutí daru. (číslo usnesení 2023-04-14)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6       
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy č. 3/2023 o poskytnutí finančního 
daru z rozpočtu obce Stružnice ve výši 3 000,- Kč dle 
žádosti o poskytnutí daru. (číslo usnesení 2023-04-15)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy č. 4/2023 o poskytnutí finančního 
daru z rozpočtu obce Stružnice ve výši 2 000,- Kč Českému svazu biatlonu, 



Klub biatlonu Manušice, p. s. dle žádosti o poskytnutí daru. (číslo usnesení 
2023-04-16)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uzavření darovací smlouvy č. 5/2023 o poskytnutí finančního 
daru z rozpočtu obce Stružnice ve výši 5 000 Kč panu dle 
žádosti o poskytnutí daru. (číslo usnesení 2023-04-17)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
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6. Agenda ZŠ a MŠ 
Paní ředitelka se na dnešní zasedání omluvila. Informace, které podala dne 
2. 3. 2023 zastupitelům na poradním sboru, starostka předložila:  
 
- informaci o výsledku hospodaření ZŠ a MŠ Stružnice, 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje uvolnění částky 176 341,59 Kč z rezervního fondu ZŠ a MŠ 
Stružnice pro uhrazení ztráty hospodářského výsledku za rok 2022. 
(číslo usnesení 2023-04-18)  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0      
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
- Výroční zprávu o činnosti školy za rok 2021/2022, 
 
- informaci o nutné opravě toalet pro dívky v základní škole. 
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7. Změna územního plánu – projednání žádostí od občanů 
Na obecní úřad přišlo celkem 16 žádostí o změnu územního plánu. K těmto 
žádostem se připojil OÚ se 3 žádostmi v zájmu obce. O každé z těchto 
žádostí je třeba rozhodnout, zda zastupitelé souhlasí, či nesouhlasí 
s postoupením ke změně.  
 
Žádost č. 1: Paní  část pozemku parc. č. 133, k. ú. Stráž u ČL –  
                     návrh na změnu z ostatní plochy na plochu smíšenou obytnou. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny části pozemku parc. č. 133, k. ú. Stráž u 
České Lípy, dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. 
(číslo usnesení 2023-04-19) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 2: Pan , pozemek parc. č. 546/1, k. ú. Jezvé – návrh na 
                     změnu z orné půdy na plochu pro bydlení. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 546/1, k. ú. Jezvé, dle 
žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-20) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 3: Pan , pozemek parc. č. 425/8, k. ú. Stružnice – návrh na 
                     změnu z trvale travního porostu na plochu pro stavbu  
                     ekologického charakteru. 



 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 425/8, k. ú. Stružnice, 
dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-21) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 4: Manželé  pozemku 425/1, k. ú. Stružnice – návrh na 
                     změnu z trvalého travního porostu na plochu pro stavbu 
                     ekologického charakteru k rekreaci. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 425/1, k. ú. Jezvé, dle 
žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. (číslo usnesení 
2023-04-22) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 5: Manželé  pozemek parc. č. 190/1, k. ú. Stružnice –  
                     návrh na změnu z plochy pro občanskou vybavenost na  
                     plochu smíšenou obytnou. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 190/1, k. ú. Stružnice, 
dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-23) 



 
Výsledek hlasování: 
Pro: 5      
Proti: 0          
Zdrželi se: 1 (Blažek Zdenek) 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 6: Manželé  pozemek parc. č. 106/1, 34/6, 42/1, 56  
                     všechny v k. ú. Stráž u České Lípy – návrh na změnu  
                     z pastviny, orné půdy a sadu na pozemek pro přístupovou 
                     komunikaci. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemků parc. č. 106/1, 34/6, 42/1, 56 
všechny v k. ú. Stráž u České Lípy, dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o 
uplatňování ÚP Stružnice. (číslo usnesení 2023-04-24) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 7: Pan  pozemek parc. č. 954/2, 799/2, k. ú.  
                     Stružnice – návrh na změnu z trvalého travního porostu  
                     na plochu smíšenou obytnou pro stavbu rodinného domu. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemků parc. č. 954/2, 799/2 k. ú. 
Stružnice, dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-25) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 8: Manželé  pozemek parc. č. 729/9, 742/4 v k. ú.  



                     Stružnice – návrh na změnu z ostatní plochy na travní porost. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemků parc. č. 729/9, 742/4, k. ú. 
Stružnice, dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. 
(číslo usnesení 2023-04-26) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 9: Pan Zahrádka, část pozemku parc. č. 130/4, k. ú. Jezvé –  
                     návrh na změnu z trvalého travního porostu na zahrádkářskou 
                     kolonii, chaty nebo tábořiště. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny části pozemku parc. č. 130/4, k. ú. Jezvé, 
dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-27) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 10: Eurotherm, pozemek parc. č. 598/6, k. ú. Stružnice –  
                       návrh na změnu z orné půdy na plochu smíšenou obytnou 
                       pro stavbu rodinného domu. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 598/6, k. ú. Stružnice, 
dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-28) 



 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 11: Eurotherm, pozemek parc. č. 715, 714/3, 716/4, 716/3, k. ú.  
                       Stružnice – návrh na změnu ze zastavěné plochy, ostatní 
                       plochy a trvalého travního porostu na plochu pro objekt 
                       s byty, kancelářemi a skladovacími prostory.  
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemků parc. č. 715, 714/3, 716/4, 716/3, 
k. ú. Stružnice dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP 
Stružnice. (číslo usnesení 2023-04-29) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 12: Forestlaan, části pozemků parc. č. 130/5 a 609, k. ú. Jezvé a   
                       pozemek parc. č. 587/2 a část pozemku parc. č. 535/1, k. ú.  
                       Stružnice – návrh na změnu z orné půdy, trvalého travního 
                       porostu a lesního pozemku na plochy k bydlení. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny částí pozemků parc. č. 130/5 a 609, k. ú. 
Jezvé a pozemku parc. č. 587/2 a části pozemku parc. č. 535/1, k. ú. 
Stružnice dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. 
(číslo usnesení 2023-04-30) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  



 
Žádost č. 13: Pan  pozemek parc. č. 79/1 a 79/2, k. ú. Stružnice –  
                       návrh na změnu z ostatní plochy a nevyužívané úpravny 
                       vody na plochu smíšenou obytnou pro postavení rodinného 
                       domu. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemků parc. č. 79/1 a 79/2, k. ú. 
Stružnice, dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-31) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 14: Manželé  pozemek parc. č. 318/1, k. ú. Stružnice –  
                       návrh na změnu z trvalého travního porostu na plochu 
                       smíšenou obytnou. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 318/1, k. ú. Jezvé dle 
žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. (číslo usnesení 
2023-04-32) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 15: Paní  část pozemku parc. č. 1072/2 a pozemky parc.  
                       č. 1073, 1074, 1075, a č. p. 157 k. ú. Stružnice – návrh 
                       změnu z ostatní plochy a trvalého travního porostu na 
                       smíšenou obytnou, na bydlení včetně rekreačního a část 
                       č.p. 157 plocha smíšená obytná a část výroba a skladování. 
 



Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny části pozemku parc. č. 1072/2 a pozemků 
parc. č. 1073, 1074, 1075, k. ú. Stružnice, dle žádosti změnu ÚP, do Zprávy 
o uplatňování ÚP Stružnice. (číslo usnesení 2023-04-33) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 16: Pan  pozemek parc. č. 4, k. ú. Jezvé – na návrh na  
                       změnu ze zahrady na smíšenou obytnou. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 4, k. ú. Jezvé, dle žádosti 
o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. (číslo usnesení 2023-
04-34) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 17: Obec Stružnice, pozemek parc. č. 731/1, k. ú. Stružnice –  
                       návrh na změnu z trvalého travního porostu na plochu pro 
                       místní komunikaci. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 731/1, k. ú. Stružnice, 
dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice.  
(číslo usnesení 2023-04-35) 
 
 
 



Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 18: Obec Stružnice, část pozemku parc. č. 358/13 a pozemku 
                       parc. č.  358/12, k. ú. Jezvé – z orné půdy na plochu  
                       smíšenou obytnou - návrh na ucelení pozemků pro výstavbu 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny části pozemku parc. č. 358/13 a pozemek 
parc. č. 358/12, k. ú. Jezvé, dle žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování 
ÚP Stružnice. (číslo usnesení 2023-04-36) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Žádost č. 19: Obec Stružnice, pozemek parc. č. 130/9, k. ú. Jezvé –  
                       návrh na změnu z trvalého travního porostu na plochu pro 
                       místní komunikaci. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO souhlasí se zařazením změny pozemku parc. č. 130/9, k. ú. Jezvé, dle 
žádosti o změnu ÚP, do Zprávy o uplatňování ÚP Stružnice. (číslo usnesení 
2023-04-37) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
 
 
 



17:55 
8. Nakládání s pozemky a nemovitostmi obce, prodeje,  
    pronájmy, věcná břemena 
 
Starostka uvedla, že je třeba zrušit Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene a dohodu o umístění stavby s ČEZ Distribuce, a.s. č. 
IE-12-4007361/VB/01 na pozemku ve vlastnictví obce Stružnice, parc. č. 
328/1, 332/1, 257, 313, v k. ú. Stružnice pro zřízení distribuční soustavy 
zemního kabelového vedení NN, která byla schválena na 29. ZO dne 15. 6. 
2022, číslem usnesení 2022-29-14 z důvodu změny uvedené částky za 
zřízení věcného břemene 16 800,- Kč. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO zrušuje usnesení číslo 2022-29-14 z 29. ZO ze dne 15. 6. 2022. 
(číslo usnesení 2023-04-38) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6  
Proti: 0         
Zdrželi se: 0   
Usnesení bylo schváleno. 
     
Nová smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu 
o umístění stavby s ČEZ Distribuce, a.s. č. IE-12-4007361/VB/01 na 
pozemku ve vlastnictví obce Stružnice, parc. č. 328/1, 332/1, 257, 313, v k. 
ú. Stružnice pro zřízení distribuční soustavy zemního kabelového vedení NN 
za zřízení věcného břemene je nově vyčíslena částka 51 700,- Kč. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a 
dohodu o umístění stavby s ČEZ Distribuce, a.s. č. IE-12-4007361/VB/01 na 
pozemku ve vlastnictví obce Stružnice, parc. č. 328/1, 332/1, 257, 313, v k. 
ú. Stružnice pro zřízení distribuční soustavy zemního kabelového vedení NN, 
s věcným břemenem v částce 51 700,- Kč. (číslo usnesení 2023-04-39) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0         



Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 
Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti s ČEZ Distribuce, a.s. 
č. IV-12-4020649/02 na pozemku ve vlastnictví obce Stružnice, parc. č. 
155/1, v k. ú. Jezvé pro zřízení distribuční soustavy zemního kabelového 
vedení NN. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti s ČEZ 
Distribuce, a.s. č. IV-12-4020649/02 na pozemku ve vlastnictví obce 
Stružnice, parc. č. 155/1, v k. ú. Jezvé pro zřízení distribuční soustavy 
zemního kabelového vedení NN. (číslo usnesení 2023-04-40) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6       
Proti: 0        
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 
Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti s ČEZ Distribuce, a.s. 
č. IP-12-4013497/CL-Stružnice, Jezvé na pozemku ve vlastnictví obce 
Stružnice, parc. č. 255 v k. ú. Jezvé pro zřízení distribuční soustavy 
kabelového vedení NN. 
 
Předsedající vyzval zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene-služebnosti a dohodu o 
umístění stavby s ČEZ Distribuce, a.s. č. IP-12-4013497/CL-Stružnice, 
Jezvé na pozemku ve vlastnictví obce Stružnice, parc. č. 255 v k. ú. Jezvé 
pro zřízení distribuční soustavy kabelového vedení NN. 
(číslo usnesení 2023-04-41) 

 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0        
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 



Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení pozemkové služebnosti - o 
poskytnutí práva provést stavbu v pozemku ve vlastnictví obce 
Stružnice s panem a paní  oba 
bytem na pozemku ve vlastnictví obce 
Stružnice, parc. č. 274, v k. ú. Jezvé pro odkanalizování RD č. p. 15. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení pozemkové služebnosti 
- o poskytnutí práva provést stavbu v pozemku ve vlastnictví obce Stružnice 
s panem a paní  oba bytem 

na pozemku ve vlastnictví obce Stružnice, parc. č. 274, 
v k. ú. Jezvé pro zřízení kanalizační přípojky pro odkanalizování RD Jezvé č. 
p. 15. (číslo usnesení 2023-04-42) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6       
Proti: 0         
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 
Na OÚ přišly 3 žádosti o koupi pozemků: 
 
1. Paní žádá o koupi pozemku parc. č. 820 o výměře 1175 
m2 za účelem rozšíření zahrady. Pozemek totiž navazuje na pozemek pana 

 kde p. bydlí a který je v sousedství. 
Starostka navrhuje pozemek neprodávat, neboť pozemek byl využíván obcí 
na složení vytěženého dřeva, protéká tudy povrchová voda do údolí. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 820 o výměře 1175 m2 v k.ú. 
Stružnice.  
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 0     
Proti: 5         
Zdrželi se: 1 (Blažek Zdenek)  
Usnesení nebylo schváleno.  
 



2. Pan žádá o odkup dvou pozemků: o pozemek parc. č. 53/2 
o výměře 185 m2 a o pozemek parc. č. 129/7 o výměře 14 m2, oba v k. ú. 
Stružnice. V katastru nemovitostí je první pozemek celý pod parc. č. 53, p. 
Šalda si nechal vyměřit pouze tu část, o kterou by měl zájem.  
 
U druhého pozemku parc. č. 129/7 jde o část komunikace 129/6 a pozemek 
129/7 si opět pan nechal vyměřit pro narovnání vztahů s obcí. Plot, 
který postavil na bývalé plotové zídce, stojí již na pozemku obce. 
 
Zastupitelé se dohodli tuto žádost zatím odložit a nejdříve se s panem  
domluvit. 
 
3. Vlastníci zahrádek ve Stružnici vedle Eurothermu žádají o koupi pozemku 
parc. č. 731/1 o výměře 499 m2 za účelem přístupové cesty k pozemkům 
v majetku

Starostka navrhuje pozemek prodat, neboť jde 
o přístupovou cestu k zahrádkám. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 731/1 o výměře 499 m2 v k.ú. 
Stružnice. (číslo usnesení 2023-04-43) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0         
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno.  
 
Dne 5. 10. 2022 starostka zažádala Úřad pro zastupování státu ve věcech 
majetkových o pozemek parc. č. 52 o výměře 190 m2 v k. ú. Stružnice. Jde o 
veřejnou plochu mezi komunikacemi k ovčínu a na Horní Libchavu. 
27. 2. 2023 byla na OÚ doručena Smlouva o bezúplatném převodu 
vlastnického práva k nemovité věci a o zřízení věcného práva č. 
UCL/4925/18/BÚP – 784/ÚE/23/L a. 
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
 
 



Návrh usnesení: 
ZO schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva 
k nemovité věci a o zřízení věcného práva č. UCL/4925/18/BÚP – 
784/ÚE/23/L a s ČR – Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových 
o bezúplatném převodu pozemku parc. č. 52 v k. ú. Stružnice do majetku 
Obce Stružnice. (číslo usnesení 2023-04-44) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0         
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 
Dne 7. 3. 2023 proběhne kolaudace bytu ve Stružnici č. p. 80 (byt vybudován 
místo knihovny). Starostka navrhuje zastupitelům Kritéria pro výběr 
uchazečů o pronájem bydlení v nově vybudovaném bytě vlevo ve 2. NP 
obecního domu ve Stružnici č. p. 80. (viz. příloha)  
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje Kritéria pro výběr uchazečů o pronájem bydlení v nově 
vybudovaném bytě vlevo ve 2. NP obecního domu ve Stružnici č. p. 80. (číslo 
usnesení 2023-04-45) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0         
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 
18:29 
9. Různé, informace OÚ 
 
Prodej vozidel AVIA A 31.K 
Předsedající seznámila přítomné se znaleckým posudkem vozidla - AVIA A 
31.K – obvyklá cena 70 147,- Kč s DPH. Avia A 31. K je bývalé hasičské 
vozidlo. Značky vozidla jsou uloženy v depozitu. Cena za znalecký posudek 
byla 4 500,- Kč. Starostka doporučovala prodat vozidlo výběrovým řízením 
pro nejvýhodnější nabídku s minimální kupní cenou sestavenou z odhadní 
ceny vozidla a z ceny za odhad (platba znalci). 
Tedy vozidlo AVIA by mělo minimální hodnotu 74 647,- Kč s DPH. 
V minulosti byl záměr prodeje vyvěšen již dvakrát, a to jak na úřední desce 
OÚ, tak i na různých bazarech. Po druhém vyvěšení záměru se přihlásili do 
výběrového řízení 2 zájemci, jeden nesplňoval vyhlášené podmínky a druhý 



byl na 31. zasedání ZO usnesením č. 2022-31-17 schválen. Když byl 
starostkou obce vyzván k podpisu kupní smlouvy, oznámil že již nemá zájem.  
 
Předsedající vyzvala zastupitele k připomínkám. 
Bez připomínek. 
 
Návrh usnesení: 
ZO schvaluje záměr prodeje vozidla AVIA A 31.  K formou výběrového řízení 
pro nejvýhodnější nabídku s minimální kupní cenou 74 647,- s DPH. (číslo 
usnesení 2023-04-46) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0          
Zdrželi se: 0  
Usnesení bylo schváleno.  
 
Mobilní rozhlas MUNIPOLIS 
Starostka navrhla nový a moderní způsob komunikace s občany přes 
komunikační systém MUNIPOLIS, který zahrnuje SMART komunikaci, 
mobilní aplikaci, systém na správu podnětů od občanů, systém pro tvorbu 
anket, dynamický webový profil, automatické propojení s webovými 
stránkami, emailem. Cena licence tohoto komunikačního systému je 2 490,- 
Kč měsíčně, což je 29 880,- Kč ročně. Dále by se platily rozeslané textové 
a hlasové zprávy. Zastupitelé se dohodli, že se do příštího zasedání 
s aplikací lépe seznámí a poté se rozhodnou. 
 
Dotace pro JSDH Jezvé 
Starostka uvedla, že by ráda podala žádost o dotaci na Liberecký kraj: 
2 ks dýchacích přístrojů DRÄEGER, 4 ks zásahového kompletu 
jednovrstvého, 4 ks přilby DRÄEGER, 1 ks nosítka evakuační, 1 ks ventilu 
přetlakový 1 ks výstražných světel oranžové barvy. Celková cena činí 
179 037,- Kč, spoluúčast obce je minimálně 40 %, tj. 71 614,- Kč. 
 
Návrh usnesení:  
ZO schvaluje podání žádosti o dotaci z dotačního programu Podpory 
jednotek požární ochrany Libereckého kraje na doplnění vybavení jednotky 
SDH Jezvé dle seznamu v celkové ceně 179 037,-Kč, vč. požadované 
spoluúčasti obce ve výši 71 614,- Kč. (číslo usnesení 2023-04-47) 

Výsledek hlasování: 
Pro: 6      
Proti: 0       
Zdrželi se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 



 
Starostka informovala, že byly upraveny nájemní smlouvy na obecní byty, 
nájmy všech nájemců byly navýšeny. 
 
Plánované akce: 1. 4. 2023 od 14:30 do 17:00 hodin Maškarní pro děti 
                                            od 18:00 hodin zábava pro dospělé – vše  
                                            v hasičárně v Jezvém 
                           3. 6. 2023 Dětský den formou zájezdu do „Oskarového  
                                            světa“ v Drážďanech 
                         29. 6. 2023 Letní kino ve Stružnici na hřišti 
                         12. 8. 2023 Vavřinecká pouť v Jezvém na hřišti 
 
Další akce pro děti – POMOZTE VELIKONOČNÍMU ZAJÍČKOVI 
 
Návrh usnesení: 
ZO bere na vědomí informaci o připravovaných akcích. (číslo usnesení 2023-
04-48) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6     
Proti: 0      
Zdrželi se: 0   
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Termín konání 5. zastupitelstva a poradního sboru 
Zastupitelstvo – v pondělí   17. 4. 2023 od 17:00 hodin   
Poradní sbor –  ve čtvrtek   13. 4. 2023 od 17:00 hodin 
 
Návrh usnesení: 
ZO bere na vědomí předpokládaný termín příštího zasedání zastupitelstva 
– pondělí 17. 4. 2023 od 17:00 hodin. (číslo usnesení 2023-04-49) 
 
Výsledek hlasování: 
Pro: 6   
Proti: 0   
Zdrželi se:  
  
Usnesení bylo schváleno. 
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10. Diskuze, podněty zastupitelů a občanů 
 
Paní Kučerová se zeptala, zda řešili opravu cesty kolem jejich domu. 
Starostka odpověděla, že pod cestou vede optický kabel, proto není možné 
cestu k jejich domu udělat asfaltovou a také tam není udělaný svod vody. 
Hodně se v těch místech parkuje, a proto se na cestu tahá bláto. 
 
Starostka informovala, že na poradním sboru řešili i cestu ke mlýnu. 
Pan uvedl, že o tuto cestu mu jde. Proběhla tam provizorní 
oprava, která vydržela asi týden. Minulé zastupitelstvo jim slíbilo, že cesta 
bude opravena. Obyvatelé, kteří mají v této časti obce nemovitosti se 
zastupiteli řešili, jakým způsobem cestu opravit nebo zda udělat novou, 
dále řešili stromy a větve, které zasahují do komunikace nebo je jinak 
ohrožují a nedostačující veřejné osvětlení. Pan řekl, že by byl rád, 
kdyby zastupitelé přijali nějaké usnesení, aby věděli, že se jejich problém 
bude řešit. Pan Blažek uvedl, že svolá výbor pro rozvoj, výstavbu, pozemky 
a životní prostředí, aby se s nimi na místě sešli a mohli navrhnout nějaké 
řešení. Pan Zahrádka podotkl, že obec má stroj na opravu cest, zajímá ho, 
jestli se vůbec používá. Starostka odpověděla, že se používá a pan Blažek 
dodal, že na takovýto typ opravy se nehodí.  
Pan Otčenášek uvedl, že by obec měla mít vypracovaný strategický plán 
rozvoje obce, kde by tyto opravy byly zohledněny a postupovalo by se 
podle něj. Pan se zeptal, jak jsou s tímto dokumentem daleko, 
neradi by čekali další roky, než něco udělají. Pan Blažek zopakoval, že se 
se svým výborem sejdou a navrhnou do příštího zasedání řešení. 
Pan se zeptal, zda už na webových stránkách obce funguje 
informační systém „v obraze“ a proč tam nejsou informace vkládány. 
Starostka odpověděla, že tato část byla poskytnuta bezúplatně na určitou 
dobu a další již zpoplatněné používání se neschválilo. Dodala, že bude ze 
stránek odstraněno. 
Pan se zeptal, jestli má Avia, kterou chtějí prodat platnou technickou 
prohlídku. Starostka odpověděla, že značky jsou zatím v depozitu a 
technická není platná, ale nebude problém nechat ji udělat. 
Pan se zeptal, jak jsou u nového bytu v č. p. 80 ve Stružnici řešeny 
společné prostory a pozemek kolem domu. Starostka odpověděla, že 
smlouva bude pouze na byt. Zahrádky u domu jsou řešeny dalšími 
smlouvami o pronájmu.  
Pan se zeptal, jak to vypadá s čipováním popelnic a co z toho pro 
občany vyplývá. Starostka odpověděla, že čipování by mělo proběhnout 
v březnu. Půjde o zkušební provoz, aby měli přibližný přehled kolik, kdo 
produkuje odpadu, podle toho by se mohl pak odvíjet poplatek za svoz, 
zároveň by mohly být i různé velikosti nádob na odpad. Pan  se 



zeptal, jestli nemají strach, že toho budou lidé zneužívat a dávat odpad, 
tam kde vědí, že jsou občané osvobozeni od poplatku. Pan Zahrádka 
podotkl, že nelze předjímat, že by to někdo takto řešil. Pan se ještě 
zeptal, jak budou řešeny společné kontejnery u bytovek. Starostka uvedla, 
že to ještě řeší, ale pravděpodobně bude mít každý svoji nádobu a bude si 
ji zamykat.  

Pan se zeptal, zda bude nový vodovod na Bořetíně zanesen do 
územního plánu obce. Pan informoval, že pasport je schválený 
vodoprávním úřadem, takže by to neměl být problém, podotkl, že minulé 
zastupitelstvo vodovod do změny ÚP nedalo a je uvedeno, že na Bořetíně 
je individuální zásobování pitnou vodou. Pan odpověděl, že část 
vodovodu tam zanesena je, ale ve zbývající části se jednalo o užitkovou 
vodu, proto je v ÚP uvedeno individuální zásobování pitnou vodou.    
Pan se zeptal, zda projednali výměnu veřejného osvětlení s ČEZ, aby 
pak nebyly problémy kvůli stožárům, upozornil, že v minulosti obec musela 
vybudovat veřejné osvětlení na vlastních sloupech. ČEZ nerad povoluje 
umístění svítidel na svých stožárech. 
Dále se vrátil k dokumentu strategický plán rozvoje obce. Jedním z jeho 
projevů je územní plán. To, co je v plánu rozvoje musí být zaneseno 
do územního plánu, aby se mohlo realizovat. Tak jestli v žádostech na 
změnu ÚP zohledňovali i to, že se může jednat o změnu v zátopovém 
území nebo například v území Natura 2000. Starostka odpověděla, že se 
po společném jednání s žadateli o změnu ÚP všichni přítomní zastupitelé 
dohodli, že budou schváleny všechny podané žádosti, ty poté posoudí 
kompetentní orgány a rozhodnou, zda ke změně dojde. Pan Širlo ještě 
upozornil, že všichni vědí, že na změnu není právní nárok. 
Pan požádal zastupitele, jestli by mohli informovat kolik je v současné 
době žáků v ZŠ Stružnice, kolik jich bylo na začátku roku, jaký je 
předpoklad na konci školního roku a kolik jich tam bude v září. Dále uvedl, 
že se dlouhé roky obec snažila školu podporovat, i když je malá tak aby 
byla dobře vybavená. Nyní od rodičů slyšel, že není využívána výpočetní 
technika a příspěvek který rodiče dostávají na začátku školního roku by měl 
prý zůstat ve škole na různé úhrady. Dále by chtěl vědět, zda znají příčiny 
toho, proč se po obci šíří informace, že paní starostka chce udělat vše 
proto, aby se škola nezrušila, ale spíše se mluví o tom, kdy škola skončí. 
Pan Zahrádka podotkl, že jsou to drby. Starostka uvedla, že stávající stav 
žáků byl 9, jeden odešel, mělo by přijít 5 žáků. Ve škole proběhlo mnoho 
jednání rodičů s vyučujícími, vše si vyříkali a vysvětlili. Pan  poděkoval 
za vysvětlení a ujistil se, že si můžou být jistí, že se škola nezavře. To 
zastupitelé potvrdili, dělají pro to maximum. Starostka podotkla, že paní 
ředitelka se velice snaží.  
Paní se zeptala na zájezd do Drážďan, zajímá se, zda budou platit 
občerstvení. Starostka potvrdila, že obec uhradí autobus a vstupenky 



získali zdarma. Paní a pan  si myslí, že to není dobrý nápad, 
kapacita autobusu je asi 45 osob a na dětský den chodí i 200 dětí. Možná 
by to měli dát do ZŠ a MŠ nebo udělat jako samostatný zájezd a udělat 
klasický Dětský den.  
Pan Zahrádka se zeptal, jak pokračuje situace s parkováním u MŠ. Pan 
Kopp odpověděl, že nyní problém řeší dopravní odbor soudní cestou, stále 
se odvolávají proti rozhodnutí. 
Pan Zahrádka předložil fotografie z pozemku u Ortlesu, je tam stále 
nepořádek, upozornil, že se tím zabývá asi 7 let. Stále tam uklízejí. Je 
rozhodnutý dát stížnost na odbor životního prostředí.  
Pan Zahrádka se zeptal, kolik má obec našetřeno peněz. Starostka 
odpověděla, že to není veřejná informace. Pan Zahrádka si myslí, že má 
právo to vědět. Dále se zeptal, jak se finance zabezpečily proti inflaci. 
Starostka odpověděla, že finance nezabezpečovala. Pan Zahrádka se 
zeptal proč. Pan Otčenášek odpověděl, že málokdo věděl, jaká bude 
inflace. Pan Zahrádka podotkl, že takto vysoká inflace je minimálně 8 
měsíců. Pan Otčenášek řekl, že proti inflaci se zabezpečil málokdo. Pan 
Zahrádka řekl, že dávno mohly běžet projekty, které by mohly být 
v součinnosti s dotačními tituly, část peněz by se zachránila před 
znehodnocením. Pan Otčenášek si myslí, že obec by určitě neměla 
proinvestovat všechny finance, ale investiční tituly je potřeba řešit a znovu 
se vrátil ke strategickému plánu rozvoje obce. Dále zastupitelé s občany 
probírali, co se udělalo a jak a do čeho investovat. 
Pan se podivil, že nebyla sdělena informace, kolik má obec financí na 
účtu. Zeptal se paní starostky, jak se jmenovalo uskupení, za které 
kandidovala. Starostka odpověděla, že za Otevřenou obec. Dále se pan 

zeptal, kolik peněz za poslední roky obec čerpala z dotací. Starostka 
upozornila, že kdyby byl v minulosti správně připraven dotační titul na silnici 
ke mlýnu nemusí její stav dneska řešit. Pan podotkl, že by mohli řešit 
proč obec stále žádá o prodloužení schválené dotace na vybudování 
cyklostezky. Starostka uvedla, že se kvůli jednomu pozemku nemůžou 
pohnout dál. Starostka vysvětlila, proč nyní nelze v budování cyklostezky 
pokračovat, snaží se najít řešení.  
Pan Širlo se zeptal na prodloužení nájemní smlouvy na pozemek. Starostka 
odpověděla, že ho bude kontaktovat paní Formánková, smlouva se 
prodlužuje automaticky. 
Pan Petr Zahrádka a pan Libor Širlo požádali, aby jejich jména nebyla 
anonymizovaná.   
 

Starostka ukončila jednání zastupitelstva ve 20 hodin 15 minut a 
poděkovala přítomným za účast. 



 
Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina zastupitelů 
2. Prezenční listina veřejnosti 
3. Plakát – pozvánka veřejnosti na 4. zasedání zastupitelstva obce 
 
Zápis byl vyhotoven dne 8. 3. 2023 
Zapisovatel: Jana Zelenková………………….............................. 
Ověřovatelé: Kateřina Kučerová.................................dne ..................... 
                     Martin Buriánek…..……………..…........dne ..................... 
Starostka: Ing. Monika Habartová..............................dne ..................... 
 

razítko obce 


